
S SEJ IZVRŠNEGA SVETA

O delu mestne
geodetske uprave

Mestna geodetska uprava kot mestni upravni
organ izvršuje poverjene ji naloge na območjo
vseh petih Ijubljanskih občin. Med pomembne-
jšimi je planiranje in koordiniranje izvajanja
geodetske službe, skrb za vodenje, izdelavo in
vzdrževanje, izdelavo načrtov, kart in katastrov
ter drugih evidenc iz pristojnosti občine, oprav-
Ija strokovni in upravni nadzor nad izvajanjem
geodetske službe, nadzoruje izdelavo in vzdrže-
vanje katastra komunalnih naprav, vodi in
vzdružuje evidenco biš in hišnib številk ter dode-
Ijuje hLšne številke... Iz letnega poročila za leto
1984 je razvidno, da je uprava dobršen de) svojih
nalog dobro opravila. Takšna je bila tudi ocena
izvršnega sveta.

Pa vendar so člani opozorili na še vedno
prisotno problematiko, ko nekateri posamezni
mvestitorji ne opravljajo oziroma ne uredijo
premoženjsko pravnih zadev in se nenehno
srečujemo s primeri, ko so »zazidana« zemljišča
še vedno vodena kot npr. kmetijska zemljišfa in
bivši lastniki zanje celo plačujejo davek. V glav-

nem gre za primere nizkih gradenj in urejanje
vodnih virov. Občinski komite za urejanje pro-
stora pri razreševanju te problematike ne vidi
možnosti prisile. Po izjavi predstavnika geodet-
ske uprave pa tudi ni mot ukrepati, saj so
investitorji prejeli potrdilo na osnovi naročenih
izmer. Zadeve je potrebno vendarle čimpreje
urediti, zato je občinski izvršni svet sklenil pre-
ko družbenega pravobranilca samoupravljanja
sprožiti pobudo za razrešitev te problematike.

Zattimivo je tudi, da smo v zadnjem obdobju
priče kršitvam s strani občanov, ki ne oštevilčijo
svojih hiš ali to ne opravijo pravilno. Samo v
naši občini je od skupno 18.400 hiš pravilno
ošteviltenih 12.500. Kako ukrepati do teh obča-
nov, tovrstna kršitev ni več v pristojnosti obrav-
nave sodnika za prekrške, pa bo treba bržkone
čimpreje doreči.

Morda še zanimivost iz programa za letošnje
leto. Na mestni geodetski upravi se pripravljajo
za vpeljavo interaktivne avtomatske obdelave
podatkov zemljiškega katastra, kar pomeni, da
bi se temeljiteje vodile tudi evidence zazidalnih
načrtov, prepovedi gradnje parcelacije..., to pa
bo vsem uporabnikom kot tudi upravi omogoči-
lo učinkoviteje spremljanje in koriščenje evi-
dence.

O uresničevanju
programa urejanja
stavbnih zetnljišč
Pred člani uvršnega sveta sta bila tudi poročilo
in program urejanja stavbnega zemljišča v obči-
ni /a pretečeno oziroma tekoče leto. Pripravil ga
je ZIL (Zavod za izgradnjo Ljubljane) odnosno
Hjegov TOZD Urejanje stavbnega zemljišča.

Že uvodoraa velja poudariti ugotovitve občin-
skega izvršnega sveta, da je edino ta TOZD
ZIL-a pravočasno posredoval oba dokumenta v
razpravo ustanoviteljem, z oziroma na celovi-
tost problematike zavoda, pa ostaja povsem ne-
dopustno — da ostala dva TOZDA-a Inženiring
in LUZ teh svojih dolžnosti ne spoštujeta. Člam
izvršnega sveta so zatorej dolžni opozoriti ZIL
na neresen odnos in ob tem so sprejeli sklep, da
v primeru, če teh poročil oziroma programov do
16. aprila ne bo pred izvršim svetom, bodo
prisiljeni ukrepati.

Samo gradivo o urejanju stavbnih zemljišč v
občini je celovito predstavljeno (zajema kar 67
strani). V lanskem letu je bil program realiziran
95 odstotno, kar potrjuje uspešnost dela poseb-
no, če izvzamemo, da je bil ta odstotek ob prvi
polovici leta le 32. Še en podatek program je bil
realiziran v višini 58 starih rnilijard. Program za
tekoče leto pa je izdelan na podlagi smernic in

predvideva pribodek v višini 87 starih milijard,
ni pa še v popolnosti »zabetoniran« saj se spreje-
ma v času, ko še niso sprejeti programi komu-
nalne, cestne, stanovanjske skupnosti...

Na osnovi razprave izvršnega sveta pa ga bo
potrebno še nekoliko dodelati. Pogreša se npr.
večji poudarek pripravi stavbnih zemljiSč za pro-
izvodno dejavnost, industrijsko, servisno in
drobno gospodarstvo. Zdi se kot, da se srečuje-
mo s starim dejstvom, da je »v ospredju« bolj
stanovanjska gradnja, kar pa je pravzaprav v
nasprotju s smernicami 1986-1990. Ob tem so
bile podane konkretne pripombe za ureditev
zemljišč v Velikih Laščah (obrat Riko), v Pre-
serjih in na Škofljici, v VP-3 (za PTT in Merca-
tor TOZD Steklo)...

Kot enega izmed ključnih vzrokov za takšno
stanje se navaja pomanjkanje oziroma nezado-
sten interes investitorjev, zatorej si bo potrebno
z organizirano »pobudo« bolj prizadevati oziro-
ma zainteresirati posamezne investitorje. Najbr-
že pa bo veljalo že pred sprejemom zazidalnih
načrtov opraviti več razgovorov tudi z investi-
torji. Že v letošnji program pa je potrebno
vnesti tudi pripravo zemljišča za knjižnico Preži-
hov Voranc pa tudi projekt Galjevica ne sme
izostati. Aktualna pa še vedno ostaja naloga
prednostnih nakupov zemljišč (predvsem tam,
kjer se »redno« pojavljajo črne gradnje) oziro-
ma uveljavljanje prednostne pravice ob prodaji
zemljiič.


